
 

 آب ۳۰ هزار خانوار بد مصرف قطع شد
معاون امور مشترکان شرکت آب و فاضلاب استان تهران 
گفته تاکنون و از ابتدای طرح برخورد با مشترکان بد مصرف، 
آب ۳۰ هزار خانوار به طور موقت قطع شده است. رسول باقری 
در گفت وگو با ایرنا افزوده: زمان قطع آب این تعداد مشترک 
حدود ۶ تا هفت ساعت بوده و اگر به رفتار بد مصرف ادامه 
دهند، زمان قطع آب طولانی تر خواهد شد. به گفته او: مقایسه 
سه ماهه ابتدایی امسال با مدت مشابه پارسال نشان می دهد 
میزان مصرف مشترکان خانگی ۶ درصد کاهش  یافته است؛ 
به این ترتیب یک خانوار که در سه ماه ابتدایی سال گذشته به 
میزان ۱۶.۴ در ماه مصرف داشت، در سه ماه ابتدایی امسال 
به ۱۵.۴ مترمکعب کاهش مصرف داشته است. معاون امور 
مشترکان آبفای استان تهران درباره طبقات مصرف گفته: 
مصرف کنندگان تا الگو که ۱۴ مترمکعب در ماه است، به عنوان 
مشترک خوش مصرف شناخته می شوند. باقری اضافه کرده: 
مشترکانی که بین ۱۴ تا ۲۸ مترمکعب در ماه مصرف دارند، 
پرمصرف و آنهایی که بیش از ۲۸ مترمکعب در ماه مصرف 
آب دارند، به عنوان بد مصرف طبقه بندی می شوند. به گفته 
معاون امور مشترکان آبفای استان تهران: در سه ماهه ابتدایی 
امسال مشترکان زیر الگو ۱۱ درصد رشد کرده اند و از میزان 
مشترکان پرمصرف هم هشت درصد کاسته شده است. او 
افزوده: همچنین از تعداد مشترکان بد مصرف کاسته شده 
است؛ امسال ۵۰ درصد مشترکان آب و فاضلاب استان تهران 
خوش مصرف، ۴۸ درصد پرمصرف و تنها ۲ درصد بد مصرف 
هستند. معاون امور مشترکان آبفای استان تهران گفته: 
امسال در کل ۴ درصد از میزان مصرف آب تهران کاهش یافته 
است. اما در کنار این خبر تنبیه، اخبار تشویق هم به گوش 
رسیده؛ روز ۲۱ تیر ماه، مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق 
اهواز گفته بود: از ابتدای آغاز طرح پاداش به مشترکان خوش 
مصرف این شرکت بیش از ۱۱۲ میلیارد ریال پاداش صرفه 
جویی پرداخت شده است. عبدالحمید عباس شیاری توضیح 
داده بود که »از ابتدای اجرای طرح پاداش صرفه جویی 
تاکنون براساس سیکل قرائت، حدود یکصدهزار مشترک برق 
اهواز پاداش صرفه جویی دریافت کردند که معادل تعرفه ۹ ماه 
مصرف برق در منطقه گرم، مشمول قبض رایگان و دریافت 
پاداش شده اند.« شیاری افزوده بود: مبلغ پاداش مشترکان 
را می توان به صورت بستانکاری در صورتحساب اعمال و یا 
از طریق اپلیکیشن برق من با مراجعه به فروشگاه هایی که 
متعاقبا اعلام خواهد شد؛ نسبت به برداشت مبالغ اقدام کرد. 
به گفته مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق اهواز: از محل 
صرفه جویی انجام شده توسط مشترکان خانگی، تاکنون 
حدود ۲۸ میلیون کیلووات ساعت برق کاهش یافته که 
امیدواریم مشترکان برق در کلانشهر اهواز با همکاری که 
تاکنون داشته اند مبالغ بیشتری از پاداش صرفه جویی را 

دریافت کنند. 

 سود حساب وکالتی
تکلیف سود ۱۰۰ میلیون حسابی که  وکالتی باز کردیم در 
بانک ها و گذاشتیم دو ماه طول کشید چه می شود مسئولان 

باید در این مورد شفاف سازی کنند. 

اسلامی از تهران 

 درمانگاه های تامین اجتماعی
وقتی به درمانگاه های بیمارستان های تامین اجتماعی 
مراجعه می کنیم، با ازدحامی مواجه می شویم که باعث 
اتلاف وقت مردم می شود. همچنین مراجعه کنندگان به 
مراکز درمانی دولتی از دیرآمدن پزشکان به محل های 
کارشان گلایه مندند و بعضا پاسخگویی به بیماران نیز با لحن 
توهین آمیزی همراه است. از وزیر محترم بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی تقاضا داریم نظارت بیشتری بر عملکرد 

بیمارستان های دولتی داشته باشد؟

عزتی از تهران 

گرانی تعمیرگاه
هزینه تعمیر ماشین در تعمیرگاه های موجود در جاده ها 
و شهرستان ها گران است و چون نظارتی صورت نمی گیرد، 
هر قدر دلشان بخواهد از شهروندان پول می گیرند. لطفا 

دست اندرکاران مربوطه پاسخگو باشند. 

یک شهروند از گیلان

قوانین رانندگی
بعضی از رانندگان واقعا اتوبان های تهران را با پیست 
اتومبیلرانی اشتباه گرفته اند. آنقدر سرعت این ماشین ها زیاد 
است که باعث تصادفات وحشتناکی در اتوبان ها می شوند. از 
مسئولان تقاضا داریم که با جریمه های سنگین و خواباندن 
ماشین های این گونه افراد آنها را از این کارهای خطرناک 

منصرف کنند. 

محمدی از تهران 

  آرمان ملی: چند وقتی است این خبر همراه با تصاویر و 
البته ویدئوی عجیبی از یک شکاف عمیق در شبکه های مجازی 
دست به دست می شود؛ شکافی عمیق و طویل از کاشان تا قم. 
رسانه ها گزارش دادند که این بزرگ ترین فرونشست زمین در 
ایران است؛ 7۶ کیلومتر از نزدیکی طاهرآباد کاشان تا نزدیکی 
شهر قم. کارشناسان می گویند که این ترک عظیم به وضوح 
بیانگر تخلیه آب های زیرزمینی است، که در مسیر پیشرفت 
خود، تاسیسات راه سازی و حتی احتمالاً تاسیسات مربوط به 
برق و آب و گاز را نیز تهدید خواهد کرد. از طرفی، شهر کاشان در 
شرایط تنش آبی بغرنجی به سر می برد و در صورتی که مدیریت 
بحران آب انجام نشود، کاشان و شهرهای کوچک اطرافش 
مشکلات فراوانی را تجربه خواهند کرد و به این ترتیب سویه 
بد ماجرا  آنجا رقم خواهد خورد که این فرونشست عظیم، زیر 
شهر کاشان هم رخ داده باشد. خبر فرونشست زمین به سمت قم 
به واسطه ویدئوی عجیب آن، بسیار در رسانه ها چرخید و مورد 
توجه خبرنگارها قرار گرفت و از آن به عنوان غول بزرگی یاد 

کردند که به سمت این شهر در حال حرکت و پیشروی است. 
  در برنامه هفتـــم اشاره مستقیمی به فرونشست 

نشده است
اما در واکنش به این اظهارات، مدیرکل دفتر بررسی مخاطرات 
سازمان زمین شناسی گفت که استفاده از واژه »بزرگ ترین 
فرونشست کشور« برای این محل درست نیست. تعیین 
بزرگ ترین فرونشست سالیانه است؛ ممکن است هر سال جایی 
بیشتر یا کمتر شود و سال به سال فرق کند. رضا شهبازی، 
ادامه داد که فرونشست کاشان بزرگ ترین فرونشست کشور 
نیست و ضمناً به قم هم نمی رسد. طول این پهنه فرونشستی 
زیاد اما در همان محدوده کاشان است و ممکن است به صورت 
دایره وار به سمت بالا یا پایین بچرخد و این طور نیست که به 
صورت یک خط مستقیم تا قم باشد. به گفته او: این شکاف 
بزرگ و یک شبکه طولانی است اما استفاده از واژه »بزرگ ترین 
فرونشست کشور« به هیچ وجه نمی تواند درست باشد. ممکن 
است شکافی به این ابعاد یا بزرگ تر را در مرودشت یا نقاط دیگر 
هم داشته باشیم. مبنای بزرگ و کوچک بودن این نیست و یک 
سری شاخص های خاصی دارد که باید بررسی شده، با سایر 
پهنه ها مقایسه شود و سپس بگوییم که بزرگ ترین فرونشست 
در کجاست. ضمن اینکه تعیین بزرگ ترین فرونشست سالیانه 
است؛ ممکن است هر سال جایی بیشتر یا کمتر شود و سال 
به سال فرق کند. مدیرکل دفتر بررسی مخاطرات سازمان 
زمین شناسی و اکتشافات معدنی کشور گفت: این شکاف 

از گذشته وجود داشته اما از ۶ سال پیش تشدید شده است. 
شهبازی در رابطه با پرداختن به فرونشست در برنامه هفتم 
توسعه توضیح داد: در برنامه هفتم اشاره مستقیمی به فرونشست 
نشده است و نهایتاً ضمن قانون مدیریت بحران یا پروژه های 
مخاطراتی تعریف شده است اما سرفصل جدایی ندارد. ضمن 
اینکه مسئله فرونشست مرتبط با مدیریت منابع آب زیرزمینی 
است و اگر این موضوع به جایی برسد، مشکل فرونشست نیز 

حل خواهد شد. 
  در انتظار بلعیده شدن

صحبت های مدیرکل دفتر بررسی مخاطرات سازمان 
زمین شناسی مبنی بر رد عنوان بزرگ ترین فرونشست و 
تعلق آن به کاشان نشان می دهد احتمال وقوع و وجود از 
قبل شکاف ها و فرونشست های عمیق تر هم وجود داشته و 
خواهد داشت. از طرفی ابهام او در توضیح چه باید کرد و این 
مساله که در برنامه هفتم توسعه توجهی به مساله فرونشست 
هم نشده، خود موضوع قابل تامل دیگری است. ضمن اینکه 
این مسئول هم مثل خیلی از کارشناسان و خبرنگاران به 
مساله آب های زیرزمینی اشاره کرده و گفته باید حل شود 
اما نگفته چطور و به چه روشی. کم آبی، خشکسالی، برداشت 
بی رویه آب های زیرزمینی، فرونشست زمین که مثل بمب های 

ساعتی هر لحظه منتظر بلعیدن زمین هستند نه تنها کاشان 
که به نظر از پایتخت تا هرجا از چهارگوشه ایران را تهدید 
می کنند. پیشتر بر اساس یک تحقیق آماری تنها یک گیلان 
از بین همه استان های کشور دچار فرونشست نمی شود و در 
این زمینه امنیت دارد. یعنی هر لحظه این امکان وجود دارد 
که زیر پایمان خالی شود. و در نهایت اینکه؛ بهره برداری 
بی رویه از منابع آب های زیرزمینی به دلیل عدم موازنه 
میان کل برداشت و تغذیه منجر به کاهش سطح آب های 
زیرزمینی با نرخی سریع تر خواهد شد. به منظور برقراری 
تراز بین برداشت و تغذیه، راهکارهای عمده مشتمل بر 
تقویت مدیریت بهره برداری از منابع آب های زیرزمینی، به 
کارگیری سیاست های مدیریت تقاضا، بهبود راندمان آبیاری 
و افزایش عرضه آب است. به گفته متخصصین امر، نظر به 
اینکه بین درآمد زارعین و پایداری در مزارعی که متکی 
برآب های زیرزمینی هستند مبادله وجود دارد، ضروری است 
که از مدل های ریاضی جهت بررسی تأثیر میزان برداشت از 
آب های زیرزمینی بر درآمد کشاورزان و پایداری استفاده شود. 
چنین مدل هایی قادرند که الگوی کشت بهینه، استراتژی ها و 
روش های مناسب آبیاری را در سطوح مختلف دسترسی به آب 

آبیاری، تعیین کنند. 
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شکاف عمیقی که به طول 76 کیلومتر میان کاشان و قم افتاده است سوژه تازه ترین فرونشست زمین بود
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    مدیرکل دفتر بررسی مخاطرات سازمان زمین شناسی: فرونشست کاشان بزرگ ترین فرونشست کشور نیست و ضمناً به قم هم نمی رسد

  نیاز به ارتباط 
با جامعه المصطفی داریم

شهردار تهران روز گذشته- ۲۳ تیرماه- با 
حضور در مرکز جامعه المصطفی در شهر قم 
با حجت الاسلام والمسلمین علی عباسی دیدار 
و گفت وگو کرد. علیرضا زاکانی، گفت: برای 
پیشرفت سریع پایتخت نیاز به ارتباط مداوم 
با جامعه المصطفی داریم. او به سفر خود به 
بلژیک اشاره کرد و گفت: امسال در جلسه با 
سایر شهرداران در بلژیک متوجه شدیم که 
چقدر می توانیم به آن ها کمک کنیم و انقلاب 
را منعکس کنیم. به گفته شهردار تهران: ما 
۳۵۳ مسجد را در تابستان هدف گذاری کردیم 
تا به تعامل با 7۰۶ مدرسه بپردازند و عملیات 
گسترده برای اوقات فراغت دانش آموزان ایجاد 
کنند. در این مسیر محتاج کمک برای رسیدن 
زودتر به هدف هستیم از طرفی هم چون داعیه 
تمدنی داریم کل داشته هایمان را در اختیار 
سایر کلانشهرها می گذاریم. ما در خصوص 
انتقال تجارب نیاز به ارتباط بیشتر با جامعه 
المصطفی و پیوستگی با آن داریم. امسال 
در بلژیک با شهرداران سایر شهرها جلسه 
داشتیم و متوجه شدیم که چقدر می توانیم 
به آنها کمک کنیم و انقلاب را منعکس کنیم. 
ما نیازمند ارتباط و انتقال تجربیات به سایر 

کلانشهرها هستیم. 

 بدون تایید محیط زیست 
نمی توانید کار کنید

 وزیر کشور گفت: سازمان های مربوطه که 
مسئول پروژه پتروشیمی میانکاله هستند اگر 
تایید محیط زیست را نداشته باشند هیچ کاری 
را نمی توانند شروع کنند، حال این که چرا این 
کار را کرده اند را باید خودشان پاسخ دهند. 
احمد وحیدی درباره پتروشیمی میانکاله با 
توجه به اینکه دولت و سازمان محیط زیست 
مخالف هستند اما همچنان این مسئله در 
استان مازندران دنبال می شود، وزارت کشور 
در این زمینه ورود کرده است یا خیر، گفت: این 
جزو موضوعات ما نیست، پتروشیمی مشکل 
اساسی اش محیط زیست بوده است که باید 
محیط زیست نظر دهد. وزیر کشور درباره 
اینکه محیط زیست گفته است مخالفم بیان 
کرد: حال مخالفتش در منطقه باید مورد توجه 
قرار گیرد، اینکه چه کاری باید کرد بستگی 
دارد آن سازمان های مربوطه که مسئول این 
پروژه هستند اگر تایید محیط زیست را نداشته 
باشند هیچ کاری را نمی توانند شروع کنند. 
حال این که چرا این کار را کرده اند با وجود 
این که محیط زیست نظر خود را می گوید باید 

از خودشان سوال کرد. 

 کشف  کَشتی دوره صفوی 
معاون میراث فرهنگی اداره کل میراث 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری مازندران 
از کشف یک کشتی دوره صفوی در زیرسطح 
آب های شهرستان رامسر خبر داد. مهدی 
عابدینی افزود: کشتی دوره صفوی در حین 
کاوش باستان شناسی زیرآب در رامسر کشف 
شد. او اظهار داشت: کاوش های باستان شناسی 
به لحاظ شناخت چگونگی گذار انسان از 
غارنشینی و ورود به دوره روستانشینی و 
همچنین بتوانیم چرایی پیشرفت های انسان ها 
را در دوره های مختلف بررسی کنیم از اهمیت 
بالایی برخوردار است. عابدینی خاطرنشان 
کرد: نخستین کار کاوش در غار شوپری در 
بهشهر، ۵۰ هزار سال قدمت را در مازندران 
میراث فرهنگی  معاون  است.  کرده  ثبت 
اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی و 
گردشگری مازندران افزود: امسال ۱۱ پروژه 
کاوش باستان شناسی در استان درحال اجرا 

است. 

هشدار  پلیس فتا 
 سرهنگ حمیدرضا سلطان آبادی، گفت: 
مجرمان سایبری از اقشار به مناسبت های 
مختلف برای تحقق اهداف مجرمانه خود 
سوءاستفاده می کنند. یکی از این موارد فریب 
شهروندان و به ویژه بازنشستگان در پوشش 
خرید بیمه های تکمیلی با کلید واژه هایی 
نظیر »کارت هوشمند سلامت« یا »کارت 
بیمه سلامت« و... است. او ادامه داد: در این 
روش افراد سودجو با ترفند دریافت کارت 
هوشمند بیمه با قربانیان تماس گرفته و به 
قصد کلاهبرداری با ارائه شماره حساب، 
اقدام به دریافت اطلاعات شخصی کاربران 
می کنند. در ادامه افراد سودجو با سوءاستفاده 
از این اطلاعات محرمانه اقدام به کلاهبرداری 
می کنند. رئیس پلیس فتای شرق تهران با بیان 
اینکه چیزی به نام »کارت هوشمند سلامت« 
یا »کارت بیمه سلامت« وجود ندارد، گفت: 
سالمندان و بازنشستگان و همچنین فرزندان 
آنان باید آگاه باشند که پاسخی به چنین 
تماس ها و پیام هایی ندهند. گاهی افراد سودجو 
از طریق چنین تماس هایی اقدام به سرقت 
اطلاعات بانکی شهروندان کرده و حسابشان 
را نیز خالی می کنند. سلطان آبادی افزود: لازم 
است مردم به تماس هایی که تحت عناوین 
مذکور با آنها گرفته می شود اهمیتی نداده و 
به هیچ وجه اطلاعات شخصی خود را در اختیار 
این گونه کلاهبرداران قرار ندهند. سالمندان و 
بازنشستگان عزیز باید توجه داشته باشند که 
چنین مواردی را می توان از ادارات بازنشستگی 

ادارات مربوطه و... پیگیری کرد. 

سخنگوی سازمان امور مالیاتی خبر داده که؛ 

۸هزارطلافروشهیچمالیاتینمیپردازند!
  برخی از واحدهای طلافروشی به جهت 
دریافت حق معامله، شماره حسابی را به 
خریدار معرفی می کنند تا خریدار مبلغ را 
به صورت کارت به کارت پرداخت و به نوعی 
از مالیات درآمد خود فرار کند. گفت وگو با 
برخی از افراد بیانگر آن است که برخی از 
طلافروشان نیز، فیش واریزی کارت به کارت 
را به خریدار تحویل نمی دهند، بررسی ها 
نیز  این طلافروشان  که  نشان می دهد 
 همانند برخی از پزشکان و وکلا، کارت خوان 
یا  سوپرمارکت  نظیر  دیگر  صنف های 
دستفروشان را تهیه کرده و به سبب مالیات 
کمتر از آن بهره می برند. البته این نکات از 
مدت ها قبل توسط کارشناسان اقتصادی 
مطرح شده بود، بااین وجود به دلیل فراهم 
نبودن زیرساخت های لازم، سازمان امور 
مالیاتی هنوز نتوانسته است، متخلفان را 
شناسایی کند. خبرگزاری مهر در گزارشی 
با این مقدمه از زبان سازمان امور مالیاتی 
گفته از ۲۵ هزار واحد فعال طلا و جواهر 
فروش، حدود ۸ هزار واحد مالیاتشان در 
حد صفر است با این توضیح که درآمد بیش 
از ۳۰ درصد از اعضای صنف طلا و جواهر 
در سال ۱۴۰۱ به قدری پایین تشخیص 
داده شده که هیچ گونه مالیاتی نپرداخته اند. 
مطابق با اظهارنظر سخنگوی سازمان امور 
مالیاتی، ۲۵ هزار واحد صنفی در حوزه طلا 
و جواهر مشغول به فعالیت هستند، البته 
این رقم فقط شامل افراد دارای جواز کسب 
بوده و دلالان طلا )در کانال های تلگرامی یا 
دلالان بازارهایی نظیر فردوسی( را شامل 
نمی شود. از میان این تعداد عضو دارای جواز 
کسب، 7 هزار و ۸۰۰ واحد صنفی، مالیاتی 
پرداخت نکرده اند، به عبارتی مالیات این 
افراد صفر بوده است، نکته جالب توجه این 
بوده که رئیس مرکز آموزش سازمان امور 
مالیاتی، درآمدهای این واحدها را به قدری 
پایین دانسته که نیاز به پرداخت مالیات 
نداشته اند. حال این سوال مطرح می شود 
که چگونه یک طلافروش با هزینه میلیاردی 
)اجاره، خرید طلا، تجهیزات امنیتی و…( 
درآمد اندکی کسب کرده است؟ آیا اینکه 
یک فرد حاضر است میلیاردها تومان در 

یک حوزه سرمایه گذاری کند اما درآمد 
سالانه آن حتی به صد میلیون تومان نیز 
نرسد، مطابق عقل معاش بوده و به لحاظ 
عقلانی پذیرفتنی است؟! به گزارش مهر، 
نکته جالب تر در اظهارات مهدی موحدی 
بکنظر، سخنگوی سازمان امور مالیاتی، این 
بوده که ۴ هزار و ۶۰۰ واحد صنفی بین صفر 
تا ۵ میلیون تومان و ۴ هزار و ۶۸۰ واحد نیز 
بین ۵ تا ۱۵ میلیون تومان مالیات پرداخت 
کرده اند، به عبارتی رقم پرداختی 7۰ درصد 
از اعضای صنف طلا و جواهر کشور کمتر از 
۱۵ میلیون تومان بوده است. به گزارش مهر، 
در روزهای گذشته، برخی رسانه ها سعی 
داشتند راز پرداخت مالیات اندک از سوی 
این صنف پردرآمد را عدم احتساب مالیات 
بر ارزش افزوده در میزان سرانه مالیاتی 
پرداختی توسط طلافروشان عنوان کنند که 
البته این موضوع نیز بیشتر شبیه یک شوخی 
تلخ است! مالیات بر ارزش افزوده اساساً بر 
عهده مصرف کننده است، این موضوع که با 
توجه به عدم شفافیت در زنجیره تأمین طلا، 
افراد فعال در حوزه طلا و جواهر بعضاً عدم 
اخذ مالیات بر ارزش افزوده را به عنوان یک 
هبه و تخفیف به مشتریان در نظر می گیرند 
و منت آن را بر سر مشتری می گذارند؛ نباید 
به حساب پرداخت مالیات افزون تر از سوی 
طلافروشان نوشت؛ چرا که اگر بنا بود این 
رقم را به دولت بپردازند ابداً چنین تخفیفی 
نمی دادند. مطابق با ارقام اعلامی سازمان 
امور مالیاتی، میانگین مالیات ابرازی اصناف 
برای عملکرد سال ۱۴۰۱، برابر با ۵ میلیون 
و ۸۰۰ هزار تومان بوده است، به عبارتی 
واحدهای صنفی ماهیانه حدود ۴۸۴ هزار 
تومان مالیات پرداخت می کنند. این رقم 
مالیاتی، بر اساس محاسبات ریاضی، با حقوق 
۱۱ میلیون تومانی یک کارمند بخش دولتی 
یا خصوصی برابر است. باتوجه به اینکه بیش 
از ۴۵ هزار پزشک، ۲۵ هزار طلافروش، ۲۲ 
هزار دندان پزشک، ۱۶ هزار آهن فروش، 7۰ 
هزار وکیل، ۱۴۰ هزار بنگاه املاک در کشور 
مشغول به فعالیت هستند، چگونه می توان 
باور کرد، میانگین مالیاتی مشاغل آزاد باید 

در حدود ۶ میلیون تومان باشد. 

معاون استاندار قم از راه اندازی کمیته حجاب و عفاف در ادارات این استان خبر داد

ازنظارتبرنحوهپوششکارمندوارباب
رجوعتاپروفایلهایکارمندان

  معاون استاندار قم ابراز داشت: کمیته 
حجاب و عفاف در ادارات استان قم راه اندازی 
شده و همه دستگاه ها باید نمایندگان خود 
را معرفی کنند که تکالیفی در حوزه محیط 
اداره شامل کارمند و ارباب رجوع و همچنین 
در قبال زیر مجموعه های خود در بیرون 
از ادارات بر عهده دارند. مقیمی با بیان 
اینکه موضع ما در حوزه حجاب و عفاف 
رعایت قانون است افزود: این امر پذیرفتنی 
نیست که اداره ای بگوید من نسبت به نحوه 
پوشش ارباب رجوع خود وظیفه ای ندارم. 
معاون استاندار قم گفت: استان های کشور 
تلاش می کنند تا به الگوی تشکیل قرارگاه 
فرهنگی ۱۹ دی قم برسند، چرا که این امر 
موجب ساماندهی و هم افزایی دستگاه های 
مختلف نظارتی و فرهنگی می شود.  ابوالقاسم 
مقیمی در نشست رابطین حجاب و عفاف 
دستگاه های اجرایی استان قم، گفت: امروز 
موضوع حجاب و عفاف صرفاً به پوشش 
روسری زنان خلاصه نمی شود، بلکه گفتمان 
امنیتی از سوی ضدانقلاب است و خط سیر 
تحرکات معاندین برای نظام اسلامی است. 
به گفته مقیمی: موضوع رعایت حجاب 
در واقع صیانت از انقلاب اسلامی است 
و در حجاب و عفاف مقابله ما با دشمنان 
معاندی است که تلاش دارند تا جمهوری 
اسلامی را به سقوط به کشاندند. معاون 
اجتماعی، فرهنگی و زیارت استانداری قم با 
بیان اینکه زیست عفیفانه در حقیقت سبک 
زندگی اسلامی است، توضیح داده: جریان 
روشنفکری در ابتدای انقلاب اسلامی تمام 

تلاش خود را برای از بین بردن حجاب و 
عفاف در جامعه انجام داد و در این راستا 
بیشتر تولیدات رسانه ای قبل از انقلاب به 
دلیل همین نوع نگاه، قابل استفاده و پخش 
برای جامعه امروزی نیست.  او گفته: جریان 
روشنفکری اوایل انقلاب مجدد در قالب های 
مختلف، حرکت خزنده خود را شروع کرده 
و تلاش می کنند تا سبک زندگی ملت ایران 
را تغییر دهند. مقیمی بیان داشت: در قم 
شکل گیری قرارگاه ۱۹ دی از ۵ سال قبل 
تاکنون پایه و اساس خوبی در عرصه حجاب 
و عفاف گذاشته و قدم های خوبی برداشته 
شد. معاون اجتماعی، فرهنگی و زیارت 
استانداری قم با اشاره به راه اندازی کمیته 
حجاب و عفاف در ادارات استان قم با بیان 
اینکه موضع ما در حوزه حجاب و عفاف 
رعایت قانون است افزود: این امر پذیرفتنی 
نیست که اداره ای بگوید من نسبت به نحوه 
پوشش ارباب رجوع خود وظیفه ای ندارم. 
او گفت: صفحات مجازی جزئی از حیثیت 
کارکنان دولت است و پروفایل های کارمندان 
در شبکه های اجتماعی از هویت اداری به 
شمار می رود و نمی شود کارمندی بگوید 
که بیرون از اداره رفتارهای من شخصی 
است. معاون اجتماعی، فرهنگی و زیارت 
استانداری قم ادامه داد: بازرسی ها در حوزه 
رعایت دستورالعمل های حجاب و عفاف 
به دو صورت میدانی و نامحسوس صورت 
می گیرد که کار سختی است و دستگاه ها 
باید همراهی لازم را در این امر داشته باشند. 


